
Kansalaispaneelin toinen kokoontuminen oli innostunut – 
suuri kiitos panelisteille! 
 

Kansalaispaneeli kokoontui kunnanvirastolla 
tiistai-iltana 9.4. 2024. Illan aikana 
hallintojohtaja Merja Koivula-Laukka ja 
kunnanjohtaja Anu Sepponen esittelivät 
kansalaispaneelille kunnan taloutta, aiheena 
”mistä kunnalle tulee rahaa ja mihin se menee”. 
Illan aikana tulikin paljon kysymyksiä ja toiveita 
seuraavaan perehdytykseen. Esitys ja hanke-
esittely löytyy täältä. Anu ja Merja haluavatkin 
kiittää aktiivista kansalaispaneelia, olette ihan 
huippuja! 

Seuraava tapaaminen on 16.4. ja silloin 
käsitellään tarkemmin faktoja 
asunnonhankinnasta ja esitellään kunnan vuokra-
asuntoja. 

Aiheeseen liittyy to 11.4.2024 oleva vuokra-asuntoilta kirjaston kivijalassa. Myös 
kevätmarkkinoiden aikaan klo 10–14 esitellään kirjastolla Rautalammin vapaita vuokra-
asuntoja. 

#sitra #rautalampi 

 

 

https://www.rautalampi.fi/elinvoima-ja-tyo/projektit/rautalammin-kansalaispaneeli/
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